
JÆGERSPRIS KOMMUNE 
TEKNISK UDVALG

Det meddeles herved, at der afholdes møde i 
Teknisk udvalg tirsdag den 5* februar 198o 
kl« 09«00 i udvalgslokale II med følgende

D A G S O R D E N :

MILJØSAGER,

M 1.
Det Danske Spejderkorps Regionsle.jr 1980.
Det Danske Spejderkorps v/Asger Jacobsen har 
ved personligt fremmmøde anmodet Jægerspris 
kommune om at være behjælpelig med levering 
af vand, samt en dagrenova,tionsordning i for
bindelse med afholdelse af ovennævnte lejr på 
et areal nordvest for Louiseholm.
Under.normale forhold vil det være muligt at 
levere op til loo nf/døgn fra brandhanen ved 
Kulhusvej/Nygårdsvej, dog skal spejderkorpset 
selv sørge for transport af vandet frem til lej
ren f.eks. ved hjælp af tankvogne. Endvidere 
vil det være muligt på forbrændingsanstalten a,t 
modtage lejrens dagrenovation i den pågældende 
periode.
Lejren afholdes i tiden 1 5 . - 22. juli 1980 beg
dage incl. med deltagelse af 4*800 personer.
Det vil dog være nødvendig med ca. 1 uges for- 
lejr og efterlejr til etablering og afvikling 
af lejren. Der forventes at deltage ca. 50 i 
disse lejre.
Det er meddelt spejderkorpset, at man fra Jæ
gerspris kommune ikke kan være behjælpelig med 
bortskaffelse af natrenovationen.

80-I-I-8 + 82-^-l-7 
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M 5.

Vandindvinding.
Kulturteknisk kontor v/Kr. Hemmingsen søger for

om tilladelse til ind
vinding af 24.OOO nf/år på matr. 12 I,m.fl., Kynd- 
hy.
Indtil tilladelsen er givet fra Hovedstadsrådet 
søges om indvinding af 2.000 nf/år, lfr. vandfor
syningslovens § 12.
18.1.79: Hovedstadsrådet fremsender meddelelse om, 

at der er indledt teknisk vurdering af 
det ansøgte.

initialer:

is

l r. ' r 9.2.80 ...... 5 .
8o-l-o-l-l .i1 hk .r r i ril - 8 —

6.2.79? Der anbefales de for afgrøderne nødvendige 
vandmængder.
Der gives tilladelse til indvinding af 
2.000 rn/år indtil I.4.I980.

16.7.79• Hovedstadsrådet fremsender forhåndsgod
kendelse til I4.OOO nf/år.
Udvalget anmodes om at tage stilling til 
målemetoden, idet man fra forvaltningen 
ønsker en den samme målemetode i forbin
delse med fremtidige tilladelser.
Af indkomne oplysninger fremgår, at 19 
forbrugere har timetæller, 6 har el-måJer 
o& A vandmåler. Det. anbefales, at

..påbydes at opsætte timetæller 
under henvisning til bkg. nr. 179 af
29.3-74 § 8, stk. 3.

7.B.1S79S
Til efterretning*
Målemetoden må fastsættes i hvert enkelt tilfælde 
ud fra lokale forhold, dog i videst mulig omfang 
timetæller.
lo.8.79{ tilskrives, idet der

kræves, at måling af vandforbruget 
foretages v.hj.a. timetæller.

24.9» 79J Hovedstads rådet fremsender .meddelelse.
dm, a,t der er indledt teknisk vurdering 
af sagen.

27.12.79s Hovedstadsrådet fremsender endelig til
ladelse til indvinding af 14.000 in/år.



M 6.
Vandindvinding.

. Fa. Kulturteknisk kontor fremsender for) ansøgning om
godkendelse af borested, sarat om tilladelse til 
indvinding af 48*000 m3/år til vanding af 2o ha 
kartofler og 2o ha frø.
17*5*78: Ansøgningen fremsendt til Hovedstadsrå

det.
6.6.78: der anbefales de til afgrøderne nødvendige 

vandmængder.
26.5*78: Hovedstadsrådet meddeler, der er indledt 

teknisk vurdering a£ det ansøgte.
26.2.79• Hovedstadsrådet fremsender forhåndstil

ladelse til indvinding åf 28.000 nf/år.
6.3<>79: Til efterretningo
2o.l2.79s Hovedstadsrådet fremsender endelige til

ladelse til indvinding af 28.000 m/år.

1
Ber-var-

fc LU K i'  1 J

;n:

nr.

5.2.80

80-I-0-I-I

M 7.
Vandindvinding.
Fa. Han-Regn søger for Kg. Frd. VII1s Stiftelse 
om tilladelse til indvinding af 10.000 nf/år på 
matr. nr. 1 AP m.fl. af Jægerspris Hvdgd.
4.4«78: Borestedet godkendes. Vanindvindingen an

befales.
17.4«78: Hovedstadsrådet meddeler, der er iværk

sat teknisk vurdering af det ansøgte.

29.3.1979: Hovedstadsrådet.fremsender forhåndstil 
ladelse til indvinding af 7 .000 m3

26.4.79s Til efterretning,

I7 .I.80: Hovedstadsrådet fremsender endelig god
kendelse af indvinding af 7*008 nf/år.

w i 1!t (!■ :iV 5.2.8o
80-6-I- 6 !
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M 8.

Jordvarmeanlæg,
Miljøministeriet fremsender kopi af skrivelse til 
frederikssund kommune, idet man bekræfter, at 
jordvarmeanlæg, der indeholder væsker eller stof
fer, der kan forurene grundvandet, kræver godken
delse efter miljøbeskyttelseslovens § 11. Befø
jelsen til at meddele godkendelser ér ved bkg. 
nr. 178 af 29.3*74 delegeret til miljøstyrelsen. 
Kommunalbestyrelserne kan således ikke give til
ladelse til sådanne anlæg.

' Besvaret den:

: under j. nr.i —;_'

5.2.80

80-2-I

M 9.
Lossepladsplanlægning.
Hovedstadsrådet fremsender planlægningsrapport 

i nr. 18, idet man anmoder om kommunens principi
elle bemærkninger samrt evt. supplerende forslag.

i lin |

"s82-2-1-1

M lo.
Bedriftssundhedstjeneste (BST).
Kommuneforeningen i >Frederiksborg Amt fremsender 
skrivelse ang. BST, idet man her foreslår BST op
rettet i forbindelse med et i amtet besta.ende læ
gehus .
I den anledning medsendes "Vedtægt for bedrifts
sundhedscenter" samt "Tiltrædelsesvedtægt", idet 
man anmoder kommunalbestyrelsen om en principiel 
godkendelse.
4.12.79! sagen udsættes til Teknisk udvalgs møde 

til januar, hvor embedslægen forventes 
at have kommantarer til sagen.

2.1.8o: Teknisk udvalg anbe'faler til byrådet,' at 
■der optages forhandling med. lægerne på- 
det herværende lægecenter om oprettelse 
af BST.

BYRÅDET 15.1.80: T.U. indst, godkendes samtidig 
ansøges arbejdstilsynet om godkendelse.
Allan Jensen tilsagt til mødet den 5. februar kl.
10.00.



M 11

Henovation.
Ejeren af matr. nr. 8 x, Tørslev,

6.2.8o

82-2-1=9

M 12.
Modtagestation for kemikalie- og olieaffald. 
Hovedstadsrådet fremsender godkendelse af modta
gestationen i Gerlev, hvor der a.h.t. papirsæk
kene i den øvrige del af bygningen er ændret på 
afløbssystemet.
Modtagestationen er iøvrigt, bortset fra pladsen 
foran skuret, færdigt.
Her vedlægges dagsordenen eks. på en evt. hus
standsomdelt pjece med oplysning om modtagesta
tionen og kemikalie- og olieaffaldet generelt.

...

' u,:. •:.(■: 82-4-2____
. ___

M 13.
Levnedsmiddelkontrol.
Stadsdyrlægen fremsender kopi af brev med betin
gelser for genåbning af købmandsforretning "Oa
sen”, Kulhuse efter ejerskifte.

3 1 .5*79s Til efterretning.

M 14.
Levnedsmiddelkontrol.

Veterinærdirektoratet fremsender kopi af skrivel
se til hr. Karl Erik Jørgensen ang. "Jægerspris 
Røgvarer", vedr. betingelserne for videreførelse 
af virksomheden.
4.12.795 til efterretning.
I5.I.80; Stadsdyrlægen fremsender endelig god

kendelse af ovennævnte virksomhed.



Levnedsmiddelkontrol.
Stadsdyrlægen fremsender rapport ang. forholdene
i rådhusets kantine.
Let anbefales Teknisk Udvalg at meddele godken
delse til fortsat tilvirkning a£ smørrebrød i be
grænset mængde på vilkår af: gulv
at overgange mellem bordplader og væg samt langs‘V 

kanter på underskabe og væg bliver fuget med 
egnet materiale f.eks. siliconefugemasse,

at inventar (køleskab) som er anbragt direkte på, 
skal enten være let flytteligt ellor anbragt 
på tætsluttende sokkel eller på mindst 2o cip 
høje ben af rustbeskyttet metal,

at der ikke forefindes stofgardiner i køkkenet,
at samtlige køle- og fryseskabe skal være forsy

net med mindst et letaflæseligt og nøjagtigt 
termometer.

M 15.

Let skal hertil nævnes, at ingen af køleskabene 
er placeret direkte på gulvet.
Endvidere indstilles til udvalget, at der medde
les dispensation for følgende:
at der udføres hulkehl ved overgang mellem klin- 

kegulv og væg,
at vindueskarme udføres med hældning på 50°, 
at der ikke forefindes særskilt personalrtoilet.’

rr
! cl''l

,. ? p£8_,_ 1c
1
1 1 li'M 1. 1 ii . 83-7-2
i.

M 16 .
Lrivmiddeldepot - Jægersprislejren.
Vid meddeler pr. telefon, at analyseresultater 
fra boringer i Jægersprislejren vil være fremme 
til udvalgets møde den 5 . febr. 1980.
29.I.8 0: VKI meddeler telefonisk, at følgende

analyseresultater er bpnået:fra prøver 
udtaget hhv. den 28.11.7 9 (a) og den .
I9.i2.79 (b):

boring 1 boring 2 boring 3 boring 4
(a) 1 ,4  mg/l 0,8 mg/l 1 , 2  mg/l
(b) 1,2 •' 1,5 " 0,9 " 1,5 mg/l

Til analysen fra boring 4, som er alarmerende
høj, skal bemærkes, at der ikke vides om der 
er prøvepumpet forinden analysen er udtaget 
idet man ved en prøvepumpning vil opnå et mere 
realistisk resultat.
En PAH-analyse fra den 19.12.1979 udviser ingen 
tegn på disse stoffer.



M 17.
Rotter«
Landbrugsgruppen på Svanholm fremsender kopi af 
skrivelse til skadedyrslaboratoriet i Lyngby, i- 
det man her anmoder om assistance til bekæmpel
se af den stærkt forøgede rotteplage.
Ler er i skrivelsen ingen negativ kritik af Jæ- 
gerspris kommune - tværtimod.

5-2.80

fl: . ; 85-8-2-1
.





TEKNISKE SAGER.

T 1.
Lokalplan nr. 17 - Lyngerup.
Ejeren af rnatr.nr. 24
Knudsen, Mejerigårdsvej 22, ansøger om, at få 
ovennævnte ejendom tilbageført til landzone.

; 21.2.1980
27-2

unoer j. nr. . . - -_____

T 2.
Lokalplan 13 - Bakkegården.
Grundejerforeningen Thyrahøj fremsætter i skri
velse af 2 1.1 .8o fornyede betragtninger omkring 
TV-mast, vejtilslutning m.m.

Bos - I < ' 

under j. nr.

22.2.1980
28-23-4

T 3.
Lokalplan 15 - Bakkegården.
Boligfonden SDS ansøger i forbindelse med fore
stående salg af grunde at videreføre de oprinde
lige vejnavne FYRREHEGNET og DTJEMOSEVEJ, og her
efter foretage en nummerering herudfra.

B< .. i d  n: 

urv. r r  i. nr.

7.2.198o
28-23-4

T 4.
Matr.nr. 2 X af Bakkegårde.
Landinspektør Børge Hansen fremsender udstyknings
sag vedr. den hr. Oskar Jensen, Allerød, tilhøren
de ejendom beliggende Fjordstien 8 , og som agtes 
delt i 2 parceller a hhv. I855 m2 og 1930 m2.
Ejendommen er beliggende i et til sommerhusbeboel
se udlagt område.
&7 p ......; 25.2.198o

unoer j. rir. 28-23-3

Dag og år:
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Matr.nr, 3 AL af Bakkegårde (Hyldebakken 22),
Ejeren af ovennævnte grund,

, ansøger om tilladelse til at afhænde 
matr.nr. 5 AL til sine børnebørn, hvorefter ved
kommende agter at opføre et helårshus på grunden.

T 5 .

Ved ekspropriation i forbindelse med Barakvejens 
forlægning den 4*2.1969 blev den dengang værende 
helårsbeboelse nedrevet. I samlet erstatning for 
bebyggelse, arealerhvervelse m.v. blev der opnå
et forlig således, at fik udbetalt
ialt ler. 95»ooo.-.
Grundet økonomiske vanskeligheder fik

imidlertid ikke genopført en erstatnings
bolig for den nedrevne, men erhvervede i stedet 
for bolig andet steds.

L i ’:::

21.2.198o 
27-2-469

T 6.
Matr.nr. 3 BU af Bakkegårde.

T 7.
Busstoppesteder,

c^n: 21.2.1980
27-2-468

1

Da] by Bylaug ansøger om etablering af et busstop
pested på hjørnet af Egelyvej ud over det allerec 
eksisterende stop på Solbakkevej.
Baggrunden er, at 323-busserne allerede standser 
ved Egelyvej undtagen i enkelte uforudsigelige 
tilfælde, som skaber frustation og forvirring 
hos de rejsende. Markering med skilt af det i 
praksis eksisterende stoppested ved Egelyvej vil 
være nyttig information til tilflyttere, evt. 
nye chauffører m.v.
Samtidig ansøger bylauget om opsætning af en kø
replan ved det ekeéfeeeeedeeeb eksisterende stop
pested på Solbakkevej, ligesom man beder om at 
de dårlige parkeringsforhold for cykler afhjælpe? 
ved opstilling af cykelstativ.

-vtS*--' (Z-''' c.-g.-z.

-&-y- '"cL-

'■ y- ,  r.JQ—

jz. C- { __

' tS'ŷ-'̂ry- CZ-Q-J

se møde i TU 4.3.198o



Matr.nr. 4 H t Tørslev by, Gerlev«
I forbindelse raed civilingeniør Aage Kann Rasmus
sens overdragelse af del af ejendommen "Møllehøj-' 
gård" til "Fonden for Træer og Miljø" er Fonden 
blevet bekendt med, at ca. 6000 m2 af rnatr.nr.
4 h er beliggende i byzone.

Fonden for Træer og Miljø tillader sig at ansøge 
Jægerspris kommune om at omtalte ca. 6000 m2 fø
res tilbage til landzone.
Som begrundelse herfor anføres:
1. Størstedelen af de 6000 m2 rummer en del af den 

dendrologisk værdifulde samling, som er essen
sen i overdragelsen af ejeMommen til Fonden. 
Det vil derfor med henvisning til Fondens anven 
delse af den samlede ejendom (forskning og for
søgsvirksomhed med træer) være af stor betydnin/ 
at få det samlede med træer’ bevoksede areal pla 
ceret i samme zone.

2, Yderligere findes på arealet en stendysse (fre
det mindesmærke), som alene ved sin tilstedevæ
relse peger på en placering i landzone.

Det er Fondens håb, at kommunen vil tage det anfør
te med i sine overvejelser om zoneplaceringen af 
arealet på de 6000 m2.

T 8 . 7.r%

s '

T 9.

i n . ; 11.2.198oj B^avsrat 0*11: ..• 1

j. i-r. . , 28: 22- 5. i
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Matr.nr. 9 N og 9 P af Kyndby.
E.ieren af ovennævnte to grunde,

, ansøger om tilladelse til 
udstykning af en parcel. Af h.t. pladsmangel er det 
ansøgerens agt, at bortsælge pcl. 1 med den derpå 
værende bebyggelse, og derefter opføre et parcel
hus til eget brug.
Ejendommen, som samlet er på 1.995 er belig
gende i landzone.

6.11.1979:
Teknisk udvalg indstiller, at sagen fremsendes tiJ 
Hovedstadsrådet med anbefaling.

BYRÅDET 20.11.79: T.U. indst, anbefales.

lo,1.198o:
Hovedstadsrådet meddeler tilladelse til det her 
ansøgte. 1 sagen 12.2.198o

Besvaret døn: __

i. nr. . 27-2-4o8



T lo
Matr.nr, 6 ff af Tørslev ok matr.nr. 6 I af Gerlev.
Landinspektør Børge Hansen fremsender udstyknings
forslag vedr* 152 parceller til sommerhusbebyggel
se fordelt med 75 på matr.nr. 6 F af Tørslev og 77 
på matr.nr. 6 I af Gerlev.
Parcellernes størrelse er i overensstemmelse med 
med den i byplanvedtægten indeholdte hjemmel herti 
fastlagt på 800 m2 og derover, idet det er forudså 
at der under en af byrådet godkendt form findes en 
fastlæggelse sted af ledningsanlæg og bebyggelses
placering*

I forbandelse med behandlingen af sagen ønsker 
ejendommenes ejere, 1 og
adv. Leif Erlandsen, gerne en drøftelse med kom
munen om dc nærmere enkeltheder ved planens rea
lisation, herunder navnlig om tidsplanen for den 
del af byggemodningen, som falder inden for kom
munens arbejdsområde,(Vand og kloak).

7 ^
—i

—S C>* g-«—

S p  7>.

12*2,1980 
- 27-2-455

“

8,3.1979:
Ganen udsættes indtil der forollener en afklaring 
af probienatiko ff omkring kloak/syd,

Som vedtaget på mødet den 27*9*1979 optages sagen n 
til realitetsbehandling*

6.11.1979:
Teknisk udvalg indstiller til byrådet, at planfo] 
slaget fremsendes til Hovedstadsrådet med anbefa
ling med hensyn til den mindre overskridelse af 
byplanvedtægtens rammer for det udlagte sommer
husområde.

I Hcvedstadsrådets oprindelige godkendelse af 
spildevandsplan fremtræder det her omhandlede 
område som to af hinanden uafhængige udstyknin
ger betegnet som T .6 og T*3o.
T .6 var her påregnet kloakeret 1977/78 og T,3o 
efter 1986.
Det indstilles derfor, at man ansøger Hovedstads- 
rådet om tilladelse til opstart af en kloakering 
af planområdet, som det idag fremtræder, og som . 
nødvendigvis må indgå i en samlet økonomisk og 
teknisk vurdering af en kloakering, som Miljø
styrelsens skrivelse af 6*7.1979 hjemler ret til 
Et spørgsmål som udvalget iøvrigt senere vil ven-, 
de tilbage til*

BYRÅDET 20.11.79: T.U. indst, godkendes, 
lo,12.1979:
Hovedstadsrådet meddeler i skrivelse af 6.12*79 
at det ansøgte f.s.v. angår en samlet påtænkt 
kloakering ikke umiddelbart kan godkendes*
2.1,198o:
Sagen udsættes til næste møde, idet man afvente 
Hovedstadsrådets stillingtagen omkring udstyk
ning i landzone.



T 11.
Matr.nr. 9 AD og 9 AK m.fl. af Neder Dråby.
Landinspektør Børge Hansen fremsender udstyknings
sag vedr. den tilhørende ejen
dom.
Matr.nr. 9 AD med eksist. beboelse bliver 32oo m2 
med uændret vejadgang til landevej 54o.
Matr.nr. 9 AK agtes afhændet med vejadgang ad 
3,77 ra bred fællesvej over matr.nr. 9 AI til Jeri- 
chausvej og derfra til landevej 54o.

R< 25.2.198o

28-23-1
UHv.Uf j. nr* ■— —  -------

T 12.
Stilleveje«
I anledning af at bestyrelsen for grundejerfore- 
ningen KIGNÆS ønsker Thyrasvej samt evt. Ved 
Kignæs omdannet til opholds- og legeområde eller 
stillevej, anmoder man om et møde med udvalget 
desangående.

12.2.198o 

6o—3



Standardentreprisekontrakt mellem Amtsrådsfore
ningen i Danmark og Landsforeningen Danmarks 
Bilruter om buskørsel.

T 13.

Landsforeningen har den 21, september 1979 sendt 
følgende skrivelse til Amtsrådsforeningen i Dan
mark:
"Kommunernes Landsforening er blevet bekendt med, 
at amtsrådsforeningen, Landsforeningen Danmarks 
Bilruter og DSB gennem nogen tid har forhandlet 
om indgåelsen af en standardentreprisekontrakt 
om buskørsel, Pa et møde den 4* september 1979
er Landsforeningen Danmarks Bilruter og amtsråds- 
foreningen blevet enige om, at anbefale deres 
respektive bestyrelser at godkende kontrakten, 
som lailds foren ingens sekretariat har modtaget 
kopi af, og at anbefale deres medlemmer at anvende 
den ved indgåelsen af aftaler om udøvelse af kol
lektiv trafik.
Landsforeningen har fra nogle medlemskommuner mod
taget underretning om, at anvendelsen af de afreg- 
ningssatser,som amtsrådsforeningen og Landsfore
ningen Danmarks Bilruter har forhandlet sig frem 
til, vil medføre væsentlige stigninger i udgifter
ne til kollektiv trafik i forhold til de aftaler, 
der i dag udføres bybus- og skolebuskørsel for.
Bn standardkontrakt anbefalet af amtsrådsforenin- 
gen må forventes i vid udstrækning at blive an
vendt af amtsrådene og fælleskommunale trafiksel
skaber og dermed få stor betydning for kommunerne, 
dels ved kommunernes deltagelse i fælleskommunale 
trafikselskaber, men også ved en afsmittende virk
ning på de forhandlinger, som skal føres af kom
muner, som skal indgå individuelle aftaler med 
vognmandsvirksomheder.
Landsforeningen skal derfor anmode om at blive 
inddraget i forhandlingerne."

28,12.1979:
Amtsrådforeningen har ved skrivelse af 2,lo.1979 
meddelt landsforeningen, at amtsrådsforeningens be
styrelse har godkendt forhandlingsresultatet. Be
styrelsen har ikke ment, at der var mulighed for 
at genoptage forhandlingerne, og man tilkendegiver 
at det^en naturlig opgave foij^mtsrådforeningen at 
indgå en sådan standardentreprenørkontrakt, der 
skal kunne lægges til grund for aftaler med en fler 
hed af vognmænd.

(

1 sagen
Besvim 12,2,1980

67-3





Gerlev Grundejerforening,
Foreningen har i skrivelse af 13.1.190o rejst 
forespørgsel vedr.
1) Slamkørsel i Gerlev
2) Gerlev børnehaves skraldespande.

T 16.

11.2.1980

undof j. tv. 77-4-7/29____ |

T 17.
Matr.nr, 9 A af Kyndby.
Landinspektør Børge Hansen fremsender udstyknings
sag vedr. den 0 1 tilhørende ejendom
f.s.v. angår et areal på 80 m2 , som agtes afstået 
til naboejendommen matr.nr. 9 AF, Kyndby.
Udstykningssagen er begrundet med overholdelse af 
bygningsaxstand til skel i forbindelse med en på
tænkt udvidelse af den på matr.nr. 9 AF værende 
telefoncentral•
Ejendommen er beliggende i landzone.

&
1

j !.;■ l; - i'/ 28-23-2

T 18.
Lokalplanet«
Hovedstadsrådet fremsender planlægningsrapport 
nr. 16: nLandsbyer i hovedstadsregionen 1979 ~ 
Analyse og vejledning i lokalplanlægning’*.
Såfremt kommunen ønsker at fremkomme med bemærk
ninger til rapporten, bør disse være Hovedstads- 
rådet i hænde inden den 1, marts 1980.

/ . / é ___________ ___________________

-/V. S. O*--- ------   ̂ //

7/V.

/ < / P



5 .2.1980
Dag og år: Blad nr. in*5©" lu

Private veje.
Grundejerforeningen VIKING anmoder under henvisning 
til Færdselslovens § 40 om at omdanne Krakasvej til 
"stillevej".

31.5.1979:
Tilsigea til næste møde i Teknisk udvalg

T 19.

11.6.1979:
Tilsagt grundejerforeningen og politiet til 
mødet den 2*august 1979 kl 16oo.

7T yp.

Formandens
initialer:

c/c

2.8.1979:
Man blev enige om, at grundejerforeningen udar
bejder et nærmere forslag*

5.12.1979:
Grf. Viking meddeler, at det ikke er økonomisk 
muligt for foreningen at gennemføre den påtænkte 
"stillevej"r
Da det fortsat er grundejerforeningens ønske, at 
der gøres noget for at øge trafiksikkerheden på 
Krakasvej, ansøger grundejerforeningen om, at 
der må blive opsat skilte med "GENNEMKØRSEL 
FORBUDT" på nærmere angivne steder.

2,1.198o:
l . til efterretning
2* fremsendes til politiet med anmodning om en 

udtalelse.

17*1*198o : Politiet tilbagesender sagen med be
mærkning, at det fremsendte skitserede forslag 
om "gennemkørsel forbudt" i onmådet Krakasvej
m. v. ikke kan accepteres, idet det ikke på det 
foreliggende grundlag vil være muligt at kon
trollere, om forbudet bliver overholdt.
Korrekt afmærkning af et forbud om "gennemkør
sel forbudt" af Krakasvej vil kræve opsætning 
af 14 stk. tavler.
Fra politiets side er overvejet, om man i stedet 
skulle foreslå, at der blev etableret 40 km ha
stighedsbegrænsning ad vejen, men denne ordning 
må også anses for urealistisk, idet det kan kræ
ve opsætning af ca. 2o stk. forbudstavler.

.12,2.19Qo... 
61-1-1



T 2o.
Busstoppested.
Grundejerforeningen SKOWÆNGET klager over. pla
ceringen af den nye endestation ved Skovvænget 
for linie ?22*
Sagen er den 17»l*8o sendt til fa. Chr,Simonsen 
og sønner med anmodning om en udtalelse omkring 
det nærmere indhold i klagen.

*esvm’et rĵ n • se møde i TU 

under i. nr. 28*2.198o

T 21.
Telefonskabe.
KTAS ansøger om tilladelse til opsætning af mønt
telefonskab på hjørnet af Hjortevej og Jomsborgvej.

kaveret den: . .13.2.198o.. j
73-6 j

T 22.
Landevej 541«
Pra Fritidsnævnet er der indgået følgende ansøg
ning:
"På et møde den 24. oktober 1979> som fritidsnæv
nef afholdt med repræsentanter fra kommunens ung
domsforeninger m.fl., blev der fra idrætsforenin
gernes side fremført ønske om opsætning af et 
skilt ved hjørnet af Hovedgaden/Møllevej med føl
gende tekst:

Til idrætsområdet.
Som begrundelse for ønsket blev bl.a. fremført, 
at de gæstende hold i flere tilfælde har haft* 
vanskeligheder med at finde de kommunale halanlæg 
m.v., når de skal deltage i turneringskampe. Det
te finder foreningen meget uheldigt, idet et hold, 
såfremt det kommer for sent til en kamp, kan risi
kere at blive dømt som taber af denne.
Fritidsnævnet har drøftet problemet i sit møde den 
5 1. oktober.d.å,, og man vedtog at fremsende an
søgning til Teknisk udvalg med anbefaling.n
4,12.1979:
Teknisk udvalg kan ikke anbefale det ansøgte 
lo.l,198o:
fritidsnævnet tilbagesender sagen til Teknisk ud
valg med bemærkning om, at man ønsker sagen frem
sendt til Frederiksborg amt til afgørelse.
Nævnet anmoder tillige Teknisk udvalg om en nær
mere begrundelse for, hvorfor man ikke har fundet 
anledning til at anbefale den foreslåede skilt
ning.

AZZ.

^<£p- -c-

¥ *»

13.2.1980 1

t 6o-4-2■ ■ > ■ • ”



T 23.
Dagrenovation«
Ingeniør F.P. Steinmeier fra Kulhusgårdens grund
ejerforening stiller følgende forslag til ændring 
af tømningsterminerne for dagrenovation:
1. april - 1 5 « juni tømmes hver anden uge= 6 poser 
1 5 . juni - 1 5 . august tømmes hver uge y 8 poser 
1 5 . august - 1. oktober tømmes hver anden uge =
4 poser
1. pktober - 1, april tømmes hver måned = 6 poser
Med den nuværende ordning tømmes 27 poser mod her 
foreslået 24 poser.

Dag og år:
5 .2.1980 B,ad' ^ 2 0

Formandens
7T<^3. initialer:

<£p3ẑ- -<2—

cjCP-*--*

e < 1 .ri -»»b

7̂ <r̂  e>> g

0 3 ■ di<n: . .22,2.19.8.0
, , ; , 77-4-7/32under j. nr. __ _̂____ 1—

T 24.

0̂x2̂.

Kloak/syd.

A/S INGENIØRGRUPPEN søger for ejeren af matr.nr. 
5fv af Over-Draaby -

- om tilladelse til at etablere nedsivningsan
læg med tilløb fra vandkloset«
Ejendommen er beliggende mere end 75om fra kysten« 
2*lo.l979: Teknisk udvalg/til efterretning

Miljøstyrelsen meddeler i skrivelse af 2o.12.1979, 
at der på nuværende tidspunkt ikke kan meddeles 
tilladelse til etablering af nedsivningsanlæg for 
afledning af spildevand incl. wc-spildevand på 
ejendommen*

> • c• .
1 sagen no, \ • 1 3 • a .1. 8 o• mt : . . . . ,.

’ t i. . 63-3-l/bd.6
IV



Kloak syd/spildevand.
liar man

den 28,l,198o modtaget følgende skrivelse:
Undertegnede meddeler herved til kommunen.
Jeg købte i 1977 nu matr.nr. lo P, Krogstrup 
sogn af , „ . . Efter tøbruddet
forår 1979 opstod er det problem, at en lavning 
ca, ^ tdr. land ca, 2o m nord for ) oversvøm- 
medes af vand, som ikke ville sætte sig. Jorden 
var ikke til at arbejde på før hen på sommeren. 
Der er for tiden igen en sø efter den megen regn 
i efteråret, så det samme vil nok gentage sig.
Pet naturlige afløb fra pågældende lavning mener 
jeg er ind over den jord af kommunens, som ligger 
i byzone. Jeg mener at erindre, at et par mergel
grave eller mosehuller er blevet jævnet i

__  ejertid af jorden, og jeg formoder, at
eventuel rørlægning er blevet beskadiget.
Det jeg ikke ved, hvad der vil ske med kommunens 
jord, beder jeg kommunen erindre min skrivelse, 
da jeg er interesseret i at få vandet væk på på
gældende lavning, og det kan måske ske ved evt, 
kloakering eller lign.

T 25.

\
i uruH'f I*'

13.2.1980 

6 3-3-1/b.d # 6__
.1 >■- .liP-iJ- ( l - J * W <

T 26.
ICloak syd/spildevandsplan.
Pra Skibby kommune har man den 28*1,1980 modtaget 
følgende skrivelse:

fortsættelse af drøftelse den 17/l 198o i Jægers
pris mellem formand for Teknisk udvalg, Karl E. 
Korvell, kommuneingeniør Larsen og formand for 
Teknisk udvalg, Bent Olsen, kommuneingeniør Nilau- 
sen og : J. Skibby Kommunes
spildevandsplan skal man herfra anmode om Beres 
stilling til en fælles løsning til kloakering af 
områderne omkring kommunegrænsen, idet vi fra 
Hovedstadsrådet har fået pålagt at fremkomme med 
en revision til spildevandsplanen senest april 
198o.
&  • .................... .._

. J

}

22,2.1980

63-3-l/bd,6 j



T 27.
Kloak syd/spiIdevandsplan«
Fi'a ^erlev grundejerforening har man den 28.1 ,8 0  
modtaget følgende skrivelse:
På Gerlev grundejerforenings årlige afholdte ge
neralforsamling fremkom flere spørgsmål i forbin
delse med Jægerspris kommunes orienteringsskrivel
se 2o.o9#79 om kloaken i Gerlev by kunne sættes i 
gang før der foreligger en afgørelse i sagen fra 
miljøministeriet, Per blev henvist til linierne i 
brevet: Jægerspi'is kommune kan, såfremt den skøn
ner, at der på nuværende tidspunkt er grundlag her 
for, iværksætte kloakering af områderne udenfor 
s oramerhusområderne,
Bestyrelsen i Gerlev grundejerforening har derfor 
fundet det rigtigst at spørge teknisk udvalg, om 
man vil være med til et borgermøde i Gerlev evt, 
den 19 * marts 1980, for at belyse de forskellige 
aspekter der måtte være i sagen.
Vi vil derfor foreslå et panelmøde bestående af 
Jægerspris kommunes tekniske expert i kloaksagen 
kommuneingeniør Flemming Larsen, og for det poli
tiske forhenværende tekniske udvalgsformand Jørgen 
Christensen og nuværende tekniske udvalgsformand 
Karl K&rvell.
Til ovenstående kan oplyses, at Jørgen Christensen 
og Karl Korve11 overfor vor formand har givet til
sagn om at deltage i borgermødet; hvilket vi også 
håber teknisk udvalg kan.
Vi vil senere vende tilbage angående tidspunktet 
for mødets start, evt, kl, 2o.oo.

P, u, v.
Carl Korvel1 
formand

Dag og år: 5 .2.1980
Blad nr.

Formandens
initialer:

CUC
yé^-:

I Bosv»rai dsr, ll*2,198o

l̂ irndtv j .  h r . . 63-3-:l/bd.6



TILLÆGSDAGSORDEN

TEKNISK UDVALG

Dag og år:

5.2.190O
Blad nr.

72
Formandens
initialer:

C 2C

FF

T 28
Lokalplan 13 (Baunehøj Efterskole)

I sagen omkring påtænkt hestestald har frednings
styrelsen ikke kunne anbefale dispensation til 
byggeri i en afstand af 35m fra gravhøjen 2816/13 
når stalden 6Bm længere mod nordøst kan opføres 
uden at komme i konflikt med beskyttelseszonerne 
omkring de fredede fortidsminder. _ -
I den anledning skal Naturfredningsnævnte forinder 
videre foretages anmode om en udtalelse om mulig
heden' for en flytning af den omhandlede stald, sor 
af fredningsstyrelsen foreslået.
Baunehøj Efterskole har i skrivelse af 24.1.198o 
meddelt, at man herfra kan acceptere nævnets for
slag«

T 29.
matr.nr.7bq af Neder-Draaby,

Landinspektør Børge Hansen fremsender udstyknings 
sag vedr. det Boligfonden SDS tilhørende areal 
f.s.v angår 56 parceller.
Udstykningen omfatter de tre første etaper af Bak
kegårdsudstykningen og er udfærdiget i overensstem 
melse med godkendt lokalplan 15. Dog er der i for
hold til lokalplanens kortbilag B foretaget en 
mindre ændring i etape I, idet der ikke er udlagt 
hjørneafskæringer ved den nye adgangsvejs udmun
ding i Svanemosevej. Dette skyldes, at rabat + for 
tov-i-cykelsti langs Svanemosevejs nordskel har en 
samlet bredde, der må gøre en hjørneafskæring over 
flødig. En hjørneafskæring over parcel 2 vil iflg. 
landinspektøren beskære denne parcels byggefelt 
væsentligt, hvorfor man ansøger om, at hjørneafskæ 
ringer ikke udlægges.

2 ” Besvare i (Ton: 21.2.198o



T 3o.
matr.nr.7bg af Neder-Draaby.

I forbindelso med udstykning af ovennævnte areal 
fremsender fa Johs,Jørgensen og co do nødvendige 
byggemodningsprojekter vedr. vej-vand og kloak.
I forbindelse rned sidstnævnte projekt er der op
stået ønske om, at det dertil hørende ledningsan 
læg efter udførelsen overtages som offentligt an
læg*
Dette må imidlertid indebære, at kommunen i kon
sekvens af betalingsvedtægten selv forestår pro
jekteringen ag udførelsen af kloakeringen, og 
hvor kloakbidrag udregnes i fuld overensstemmels 
med betalingsvedtægten.
Kloakbidraget udgør herefter følgende incl.nioms:
gKKKXKisegx
Renseanlæg:
56 parceller a' lo.122.93 kr. = kr,566.804,o8
Detailkloak:
56 parceller a' ll.135.o3 kr. = - 623.561.68
Regnvand: 2
56 parceller a 1 8oom a ’ kr.lo,ll= 452.928.oo 
Vejafvanding:
8o3o m a* kr.2o,24 = 162,527,2o

Ialt kr.l.8o5.9oo,96

Bol&gfonden SDS har et ønske om, at udføre bygge 
modningen udbudsmæssigt som et samlet projekt,og 
under hensyntagen hertil synes det rimeligt at 
lade kommunens kloakprojekt udbyde som en integrt 
ret del heraf.

______________ ___________________________________________________________ __________

n i 21.2.198oBesvaret d e n :..__  - -------- -
28-23-4I under j. nr,

T 31
matr^nr. 7bg af Neder-Draaby.

I anledning af, at Boligfonden SDS inden længe 
starter salget af helårsgrunde i ovennævnte udstyk 
ning forespørger man om lov nr.213 af 4.6.1965 ved 
udstykkede parceller finder anvendelse i Sægerspri 
kommune.
Såfremt loven finder anvendelse, anmodes om udste
delse af parcelsalgserklæring.

B€ d Ml: ...21.2,1980 .
under j. nr. _28-23-4_____
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